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Obsah dotazníků určeného 56 tisícům tuzemských studentů
ČT 1, 24.8.2009
Marcela AUGUSTOVÁ, moderátorka
--------------------
Kolik dostáváte peněz, za co je utrácíte, co si myslíte o školném? Obsah dotazníků určeného 56 tisícům tuzemských
studentů. Zjištěné údajně hodlá ministerstvo vtělit do přípravy zákonů, které upravují vysokoškolského vzdělání. Mladým
ani
jejích profesorům se ale otázky příliš nezamlouvají.
Ivan LUKÁŠ, redaktor
--------------------
Kolik vás stojí studium, platí vám ho rodiče, máte půjčku nebo pracujete? Ministerstvo školství chce zjistit i to, jak studenti
bydlí, kolik času tráví dojížděním a jestli mají při studiu čas si přivydělávat.
Jakub FISCHER, ministerstvo školství
--------------------
Studium na vysokých školách je poměrně nákladné, studenti si musí hradit učebnice, dopravu, ubytování, stravu a
podobně.
Ivan LUKÁŠ, redaktor
--------------------
Dotazník se studentů zeptá i na to, jak by se chtěli podílet na chodu vysokých škol, jaké mají zahraniční zkušenosti, v
neposlední řadě pak mají odpovědět, jestli by byli ochotni platit školné.
Jakub FISCHER, ministerstvo školství
--------------------
Jakým způsobem by zvládli školné, zdali by jim to třeba, udali by je to vyloučilo z dalšího pokračování, ze studia.
Ivan LUKÁŠ, redaktor
--------------------
Vedení studentské komory Rady vysokých škol z dotazníku nadšeno není. Bojí se, že je to jen další krůček k zavedení
školného, se kterým komora nesouhlasí.
Miroslav JAŠUREK, tajemník Studentské komory Rady VŠ
--------------------
Co se týče toho průzkumu, tak se obává, že by mohl samotný průzkum i interpretace jeho výsledků být ovlivněny
politickým
zadáním.
Ivan LUKÁŠ, redaktor
--------------------
Rozpačitý je z průzkumu i rektor Univerzity Karlovy. Nerozumí tomu, proč nepředcházel přípravě takzvané Bílé knihy
terciálního vzdělávání, kterou už vláda schválila.
redaktor /citace: Václav HAMPL, rektor Univerzity Karlovy/
--------------------
"Musím vyjádřit jistou pochybnost nad tím, jak přesně takový výzkum může přispět ke kvalitě ministerstvem
připravovaného
zákona."
Ivan LUKÁŠ, redaktor
--------------------
Výzvu k vyplnění dotazníku dostanou vybraní vysokoškoláci prostřednictvím studijních oddělení. Výsledky výzkumu
chce mít
ministerstvo školství na stole v průběhu listopadu. Ivan Lukáš, Česká televize.


